
Usnesení přijatá na 5. zasedání Zastupitelstva obce Květná konaného dne 27.5.2024 

1. Zastupitelstvo obce Květná určuje ověřovateli zápisu pana Daniela Sýse a pana Lukáše Kováříka, 

zapisovatelem paní Marii Rubínovou.                                                                                                             

Výsledek hlasování: Pro  10     Proti   0      Zdrželi se    0                                                                                        

Usnesení č. 5/1/2024 bylo schváleno                                                                                                                                      

2. Zastupitelstvo obce Květná schvaluje program zasedání.                                                                             

Výsledek hlasování: Pro  10  Proti  0   Zdrželi se  0                                                                                   

Usnesení č. 5/2/2024 bylo schváleno 

3. Zastupitelstvo obce Květná se rozhodlo prodat část pozemku p.č.  1190/1 – ostatní plocha, část 

pozemku p.č. 251 – zahrada a část pozemku p.č. 252/2 - zahrada v k.ú. Květná manželům 

Škvařilovým za cenu nižší, než je cena v místě a čase obvyklá z důvodu scelení parcel místního 

občana. Snížená cena za 1 m2 bude činit 50,- Kč.                                                                                                             

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0   Zdrželi se   0                                                                                   

Usnesení č.  5/3/2024 bylo schváleno 

4. Zastupitelstvo obce Květná se rozhodlo prodat část pozemku p.č.  1190/1 – ostatní plocha, část 

pozemku p.č. 104 – zahrada a pozemek p.č. 1413 – zahrada, o výměře 393 m2, vše v k.ú. Květná, 

panu Lukášovi Kováříkovi a paní Tereze Kulové za cenu nižší, než je cena v místě a čase obvyklá 

z důvodu scelení parcel místního občana. Snížená cena za 1 m2 bude činit 50,- Kč.                                     

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0   Zdrželi se   0                                                                                   

Usnesení č.  5/4/2024 bylo schváleno 

5. Zastupitelstvo obce Květná schvaluje návrh darovací smlouvy pro Květnou Zahradu, z.ú., na 

pořádání plánovaných akcí v roce 2024 ve výši 43000 Kč.                                                                                        

Výsledek hlasování: Pro   10     Proti   0   Zdrželi se   0                                                                                   

Usnesení č.  5/5/2024 bylo schváleno 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

1.Zástupci ZŠ NaŽivo Daniela Skotáková a Jan Pospíšil obecně informovali o prodloužení nájemní 

smlouvy na další školní rok s tím, že konkrétní datum bude 31.1.2025, nebo 31.8.2025.  

2. Raditsch seznámil zastupitele o jednání s možný investorem vybudování fotovoltaické elektrárny 

v k.ú. Květná, s možností využívat vyrobenou el. energii občany obce Květná v rámci projektu 

Komunitní energie. Starosta dodal, že administrativní věci za obec Květnou a její občany vyřizuje MAS 

Svitava, která bude rovněž poskytovat i poradenství tohoto nově vznikajícího projektu.  

3. Opatrovanci                                                                                                                                                         

Starosta obeznámil zastupitele o nevyzpytatelném chování obou opatrovanců. Zároveň upozornil, že 

je velmi složité vyhledat umístění opatrovancům obce Květná do vhodných sociálních zařízení. 

Reagoval na diskuzi zastupitelů, že lze složitou cestou – apelem na krajský úřad – sehnat umístnění ve 

vhodném sociálním zařízení. Podle starosty je to opravdu velice složité, a nemusí to být řešitelné 

v řádu několika týdnů ani měsíců. Podle sdělení oslovených pracovníků soc. zařízení, které poskytují 

pobytové služby, je to možné až dojde k uvolnění místa na seznamu žadatelů, a to může trvat i několik 

let.  

                                                                                                                                                    



4. AZASS                                                                                                                                                         

Starosta informoval, že v současné době služby AZASSu využívá jeden občan Květné a jeho žádost byla 

vyřízena v řádu týdnů. Náš druhý opatrovanec, který je v současné době umístěn na LDN v Poličce, a 

který tyto služby již nemůže dále využívat, má podanou žádost na AZASS. Je velká šance, že zde bude 

v dohledné době umístěn.  

5. Žádost o dotaci – obnova lesních porostů                                                                                                    

Starosta sdělil zastupitelům, že Technické služby obce Květná s.r.o. ve spolupráci s lesním hospodářem 

podali žádost o dotaci na obnovu lesních porostů v roce 2024. 

6. Smlouva Ptáčkovi – příjezdová cesta                                                                                                           

Obec potřebuje odkoupit část pozemku parcelní číslo 2400 v k.ú. Květná od manželů Ptáčkových 

z důvodu vybudování místní komunikace k novým nemovitostem na Borové Krčmě. Manželé Ptáčkovi 

si ale stanovili podmínku - opravit propustek (v současné době nefunkční), umístěný na pozemku 

parcelní číslo 2132 ve vlastnictví ŘSD Pardubice. Starosta jednal s odpovědnou úřednicí ŘSD Pardubice 

paní Holickou. Ta odsouhlasí realizaci, pokud Obec vyhotoví projekt a celou opravu včetně projektu 

uhradí.  Rozpočet této akce je cca 50 – 100 tis. Kč. Zastupitelé s tímto postupem souhlasí, starosta byl 

pověřen v této věci k dalšímu jednání. P. Sýs navrhuje v rámci jednání s ŘSD Pardubice dojednat i 

zhotovení zpevněné plochy u přechodu pro chodce na návsi u hostince U Juříků.  

7. Rekonstrukce obecních cest                                                                                                                              

p. Štefl podal zastupitelům informace o možném zavezení obecní polní cesty u nemovitosti p. Coufala 

stavební sutí z rekonstruovaného statku čp. 101. Zastupitelé souhlasí, uložení suti na pozemku bude 

zdarma, ostatní manipulační náklady, např. pokud využijí služby technických služeb, si p. Versteegh 

uhradí na vlastní náklady.  

8. Různé 

1. Pan Štefl navrhuje využít výzvy MAS Svitava na nákup komunální techniky (dotace činí 70% a 30% 

jsou vlastní náklady). Zvážit nákup ramenové sekačky pro technické služby k obecnímu traktoru a 

využívat k sekání okolo místních komunikací v obci. 

2. Starosta sdělil zastupitelům, že proběhl kontrolní den na nové ČOV obci, která je před dokončením.  

Stále se čeká na el. přípojku. Dodavatelskou firmou bude vyškolen pracovník na obsluhu ČOV.  

3. p. Sýs se obrací na starostu s požadavkem zajistit svoz objemného a nebezpečného odpadu 

v příštím roce v měsíci dubnu (v letošním roce je termín 5.6.). Starosta vysvětluje, že harmonogram 

svozů pro jednotlivé obce si určuje firma LIKO a.s., ale pokusí se vyjednat dřívější termín.  

4. p. Jiří Navrátil podal žádost o pronájem neobydlené 12-ti bytovky na posádce, kde by probíhalo 

jednodenní cvičení Vojenské policie asi 5x ročně. Než zastupitelstvo rozhodne, požaduje bližší 

informace.  

5. Dotaz p. Sýse na odstraněné pařezů po kácení stromů podél místní komunikace z důvodu sekání.  

Bude zařazeno do plánu technických služeb.  

6. Za nedodržení termínu předložení vyúčtování služeb v obecních bytech za rok 2023 do 30.4.2024  

p. Pražan navrhuje vymáhání pokuty od viníka ve výši 50 Kč za každý den a každou bytovou jednotku. 

Starosta vysvětlil, že z důvodu přechodu k od jednoho dodavatele el. energií ke druhému, došlo ke 

zdržení vystavení faktury za dodávku el. energie. Starosta s místostarostou se sešli s nájemníky a tato 

skutečnost jim byla oznámena. Dne 23.5.2024 nájemníci vyúčtování obdrželi a jako kompenzace jim 

budou případné přeplatky zaslány na účet do konce měsíce května, namísto do konce měsíce června. 



Pan Pražan ale trvá na vymožení částky po dodavateli energií a částku využít ke zkulturnění bydlení BD 

č.p.165, 166 především venkovních prostorů. Starosta bude požadovat odškodnění od dodavatele 

energií.  

7. Zastupitelstvo obce Květná bere na vědomí termín příštího jednání zastupitelstva dne 24.6.2024. 

 

Přesouvá se na příští jednání:  

1.Smlouva o odvádění odpadních vod v Květné.  

 

 


